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Z A P I S N I K 

 
15. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 3. aprila 2025, 
ob 16.30, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 
 

PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan 
Podpredsednik: Jožef Bobovnik 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik in Jakob Zupanc 
Predsedniki MDO PD: Miran Ritonja (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Andreja Senica 
(MDO PD Koroške), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček 
Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar 
(MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in 
Franc Janež (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Marko Pogačar (Komisija za športno 
plezanje) 
Predstavnika nadzornega odbora PZS: Franc Ekar (predsednik NO PZS), Valerija Vidmar 
Predstavnica Volilne komisije: Irena Pečavar Čarman 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Špela Mali (poslovna sekretarka 
PZS), Saša Sitar (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), Manca Ogrin (predstavnica PZS za 
odnose z javnostmi) 
Upravičeno odsotni: Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Aldo Zubin (voljeni član), Martin Šolar 
(podpredsednik PZS), Roman Ponebšek (podpredsednik PZS), Ivan Resnik (gospodarska komisija), 
Rudolf E. skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in povedal, da so v Predsedstvu 
PZS ostali brez enega podpredsednika, saj se je Miha Habjan pridružil strokovni službi PZS, kjer je 
prevzel področje vodništva in alpinizma. Ker je do konca mandata še zelo malo časa, novega 
podpredsednika ne bodo iskali. Predstavil je predlagan dnevni red in povedal, da je prišlo do 
spremembe dnevnega reda, in sicer se bo na željo Marka Pogačarja 5. točka obravnavala po 2. točki 
dnevnega reda. Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, to je 78,3 %. K razpravi pod 11. točko 
se je najavili Jurček Nowakk. 
 
SKLEP 1/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 14. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Priprave na skupščino PZS 2025: 

a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  
b) Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2024 
c) Poročilo Nadzornega odbora PZS 2024  
d) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2026  
e) Volitve volilne komisije PZS za mandatno obdobje 2025-2029  
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f) Spremembe in dopolnitve Statuta PZS 
g) Ribniška koča na Pohorju  

4. Sodelovanje PZS v Alpskem forumu Julius Kugy  
5. Dopolnitev Sistematizacije delovnih mest  
6. Prodaja parcele 213/763 k.o. Nanos 
7. Soglasje Pravilniku Vodnikov PZS  
8. Soglasje novemu vodstvu Komisije z alpinizem in Pravilniku Komisije za alpinizem (Janez Toni) 
9. Spremembe v Katastru planinskih poti  
10. Informacija o delovanju komisij PZS  
11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
12.  Razno  
 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni bilo pripomb. Povedal je tudi, da so prisotni prejeli 
tabelo realizacije sklepov, iz katere je razvidno, da so bili vsi sklepi, sprejeti na prejšnji seji, realizirani, 
z izjemo sklepa o Ribniški koči ter sklepa o spremembi Statuta PZS, ki sta  še v izvajanju. Razprave ni 
bilo.  
 
SKLEP 2/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 14. seje upravnega odbora z dne 6.2. 2025.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti od pretekle seje Upravnega odbora: 

• Sejem Alpe Adria, predstavitev, dogodek Partnerstvo Varno v gore 
• Najuspešnejši športni plezalci, alpinisti, turni smučarji in ledni plezalec v letu 2024 
• Planinski dan z Valom 202 na Rogli 
• 50-letnico Evropske pešpoti E6 na obali 
• Sezona tekmovalnega lednega plezanja 
• Slovenski turni smučarji lovili možnost za uvrstitev na ZOI Cortina –Milano, žal neuspešno. 
• Različni pogledi na nadaljnje delo in odstop Roberta Pritržnika kot selektorja in načelnika 

Komisije za gorske športe 
• Reprezentanco v paraplezanju pod okriljem Zveze za šport invalidov prevzel novi selektor 

Marko Guna.  
• Zbor načelnikov KTK 
• Zbor alpinističnih kolektivov, novo vodstvo 
• Zbor markacistov 
• 9 novih inštruktorjev markacistov 
• Slovenija planinari razpis zaključen, potekajo prijave na razpis Fundacije za šport 
• 50. epizoda podcasta PZS V steni 
• 130 letnica Planinskega vestnika – dogodek v SPM 
• Društveni posveti v sedmih krajih po Sloveniji 
• Objavljena je društvena anketa, društvom, ki še niso odgovorila je že poslan tudi opomnik 

 
Ad. 5. Dopolnitev Sistematizacije delovnih mest 
Damjan Omerzu je povedal, da je Predsedstvo PZS na podlagi razprave na prejšnji seji ter na podlagi 
pobude Komisije za športno plezanje sprejelo dopolnjeno sistematizacijo delovnih mest v strokovni 
službi PZS s spremembami na področju športnega plezanja. Dodal je, da se vsebinski del od prejšnje 
seje ni bistveno spremenil. Povedal je tudi, da bo kmalu odprt razpis, preko katerega bodo poskusili 
najti primernega kandidata, ki bo ustrezal zahtevanim pogojem. 
Razprava: Manjo Rajh je zanimalo, kakšna je predvidena plača za novo delovno mesto. Damjan 
Omerzuje odgovoril, da se glede tega sicer še usklajujejo znotraj sredstev KŠP. Valerija Vidmar je z 
vidika Nadzornega odbora podala mnenje, da bi morala biti v gradivu članom UO predstavljena vsaj 
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okvirna številka. Vse odločitve, ki imajo finančne  posledice, bi morale biti ustrezno ovrednotene. 
Damjan Omerzu je povedal, da bodo sredstva za plačo namenjena iz sredstev Komisije za športno 
plezanje in sicer bo to kombinacija javnih in sponzorskih sredstev. Marija Kuhar je bila mnenja, da ne 
bi bilo prav, da bi bile zaradi tega oškodovane druge dejavnosti KŠP. Damjan Omerzu je zagotovil, da 
ne bodo. Za konec se je predstavnik KŠP Marko Pogačar članom UO zahvalil za podporo in zagotovil, 
da se bodo v komisiji še naprej trudili za porast športnega plezanja. 
 
SKLEP 3/3-4-2025: Upravni odbor PZS na podlagi 60. člena Statuta PZS daje soglasje k Pravilniku o 
sistematizaciji delovnih mest, ki ga je sprejelo Predsedstvo PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 3. Priprave na skupščino 

a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS 
Jože Rovan je povedal, da bo letošnja skupščina 9. maja ob 17. uri v Hrastniku. Za predsednico 
delovnega predsedstva skupščine PZS je predlagal Mašo Kovač, ki je predsednica PD Hrastnik. 
Povedal je, da ga. Maša s tem soglaša. Razprave ni bilo.  
 
SKLEP 4/3-4-2025: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva 
skupščine PZS 2025 predlaga Mašo Kovač (predsednica PD Hrastnik). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
b) Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2024 
Saša Sitar je predstavila vsebinsko in finančno poročilo Planinske zveze Slovenije. Povedala je, da je bil 
redni letni popis izveden po stanju na dan 31. 12. 2024. Na osnovi popisanega stanja je komisija 
pripravila predloge za odpis neuporabnih osnovnih sredstev in drobnega inventarja. Manjše razlike so 
bile ugotovljene pri popisu zalog edicij in trgovskega blaga. Popis denarnih sredstev ni pokazal razlik 
med stanjem gotovine v blagajni in knjigovodsko vrednostjo. Povedala je tudi, da je vrednost sredstev 
enaka vrednosti obveznosti do virov sredstev in na dan 31. 12. 2024 in znaša 2.035.568,99 EUR, kar je 
za 6 % manj kot 31. 12. 2023. Sredstva so razdeljena na dolgoročna sredstva, kratkoročna sredstva in 
kratkoročne aktivne časovne razmejitve. Dolgoročna sredstva so se glede na leto 2023 zmanjšala za  
2 % kot posledica novih nabav, obračunane amortizacije in izločitev. Sestavljena so iz: 
 - neopredmetenih sredstev (računalniški programi) – 15%,  
 - opredmetena osnovna sredstva (zemljišča, zgradbe, oprema) 85% in  
 - dolgoročne finančne naložbe (ustanovni delež v Ustanovi Avgusta Delavca). 
Kratkoročna sredstva so se v skupni vrednosti zmanjšala za 5 % in predstavljajo: 
- Zaloge – 25,7%  
- Kratkoročne finančne naložbe – 0,5%  
- Kratkoročne poslovne terjatve – 45,5% 
- Denarna sredstva – 28,3% 
Zaloge so sestavljene iz gotovih edicij, trgovskega blaga, dokončanih projektov in nedokončanih edicij 
- največji del predstavljajo gotove edicije. Vrednost vseh zalog na dan 31. 12. 2024 je bila 237.759,54 
EUR, v primerjavi s stanjem na dan 31. 12. 2023 so se zaloge povečale za 24,7 %. Kratkoročne aktivne 
časovne razmejitve pa so se zmanjšale za 65 % in zajemajo kratkoročno odložene stroške, ki se nanašajo 
na leto 2025 (zavarovanje, članske znamkice, članarino ISMF) in vračunane prihodke oddanih 
zahtevkov za projekte. 
Obveznosti do virov sredstev PZS so razdeljene na sklad, rezervacije in dolgoročne pasivne časovne 
razmejitve, kratkoročne obveznosti in kratkoročne pasivne časovne razmejitve, in sicer: 
- sklad 42,3% 
- rezervacije in dolgoročne pasivne časovne razmejitve 28,0% 
- kratkoročne obveznosti 27,4% 
- kratkoročne pasivne časovne razmejitve 2,3% 
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Vrednost sklada se je zmanjšala za 4 % glede vrednost sklada na dan 31.12.2023.  
Rezervacije in dolgoročne pasivne časovne razmejitve so se v primerjavi s preteklim letom zmanjšale 
za 0,2 %, vključujejo rezervacije za jubilejne nagrade in odpravnine ter dolgoročne časovne razmejitve 
v povezavi z osnovnimi sredstvi, ki se v prihodke prenašajo sorazmerno z obračunano amortizacijo in 
dolgoročno razmejene prihodke v povezavi s posameznimi projekti. 
Kratkoročne obveznosti so obveznosti do dobaviteljev, zaposlencev, državnih institucij in 
prostovoljcev, obveznosti za plačilo DDV, davka od dohodka, finančne obveznosti, ki na dan 31. 12. 
2024 niso bile poravnane. Glede na preteklo leto so bile kratkoročne obveznosti nižje za 14 %.  
Kratkoročne pasivne časovne razmejitve zajemajo v naprej vračunane stroške revizije in zaključnega 
računa, stroške še ne izplačanih honorarjev, stroške poračuna zavarovanja članov za leto 2024, 
odložene prihodke iz naslova prodaje naročnine Planinskega vestnika za leto 2025… V primerjavi s 
preteklim obdobjem se je vrednost povečala za 16 %.  
Sledil je še izkaz poslovnega izida. PZS je imela leta 2024 prihodke v vrednosti 3.789.674,66 EUR in 
odhodke v vrednosti 3.826.411,23 EUR. Presežek odhodkov nad prihodki je znašal 36.736,57 EUR, 
davek od dohodkov pravnih oseb je bil obračunan v vrednosti 281,96 EUR. Čisti presežek odhodkov 
obračunskega obdobja 37.018,53 EUR je zmanjšal društveni sklad.  
Prihodki od prodaje zajemajo prihodke planinske trgovine, revije Planinski vestnik, koledarja, 
usposabljanja kadrov, sponzorstev, najemnin, drugega materiala in storitev. V primerjavi z letom 2024 
so nižji za 4 %.  
Sprememba vrednosti zalog pomeni razliko med nastalimi stroški edicij, ki so bili preneseni v zalogo 
(nove edicije 2024), in vrednostjo prodanih edicij v letu 2024.  
Drugi poslovni prihodki so se glede na leto prej zmanjšali za 9 %. Največja postavka so dotacije iz 
programa LPŠ 30% in članarina 30% ter FŠO 15%. Odhodki so se v skupni vrednosti zmanjšali za 2 % 
glede na preteklo leto. 
Razprava: Manja Rajh je prebrala vprašanja glede finančnega poročila, na katera je že dobila 
odgovore s strani Damjana Omerzuja. Najprej je želela razlago o precejšnjem povišanju stroškov dela 
preko študentskih napotnic. Odgovor je bil, da strošek študentskega dela 14.578 €, zajema pomoč pri 
pakiranju v založbi, nekatere stroške pri urejanju plezališč in delo študentov na tekmi SP v Kopru. 
Zanimala jo je tudi razlaga povišanja stroškov pri stroškovnem mestu 2.6. (Čiščenje, varovanje, 
upravljanje posl. stavbe, komun.). Odgovor je bil, da je prišlo do napake  in da je pravilen znesek za 
2024 18.414,10€. Pomotoma je zraven šteta izdelava značk, ki sodijo pod stroškovno mesto 2.18. 
Koeficient je 1,26, kar odraža v glavnem povišanje cenika čistilnega servisa. 
Eno izmed vprašanj je bilo namenjeno tudi stroškom usposabljanj (brez prehrane in inštruktorjev). 
Odgovor je bil, da so tukaj zbrani vsi stroški na vseh usposabljanjih znotraj PZS in variira glede 
dejanske izvedbe in obseg tečajev, tako da ni nujno primerljiv med leti. Npr. športno plezanje, 
vodniški tečaji, usposabljanje za oskrbnike koč, postavljalce smeri. V poročilo po stroškovnim mestih 
so stroški umeščeni pri posameznih komisijah. Naslednje vprašanje je bilo, kolikšen je strošek dela 
preko študentskih napotnic, ker verjetno ni zajet v rednih stroških dela? Stroški dela so bili za 3 % 
manjši od načrtovanih. Odgovor je bil, da strošek dela preko študentskega servisa ni zajet med stroški 
dela. V nadaljevanju jo je zanimalo, ali so sredstva, ki MDO-jem na koncu leta ostanejo, rezervirana za 
kakšne posebne izdatke. Odgovorjeno je bilo, da sredstva niso rezervirana za kakšne posebne izdatke. 
Določeno je, da se sredstva MDO-jev prenašajo naprej in zato so nastale takšne razlike. Smiselno bi 
bilo razmisliti o odpravi prenosov sredstev v naslednje leto. Manja Rajh je na zadnji odgovor 
komentirala, da se ji odprava prenosa sredstev ne zdi smiselna, saj MDO-ji za nekatere projekte 
varčujejo tudi po več let.  
Damjana Debevca je zanimalo, na katerem projektu je PZS pridobila več sredstev kot prejšnja leta v 
okviru donacij (stroškovno mesto 2.2.). Damjan Omerzu je odgovoril, da je bilo več sredstev 
pridobljenih s strani Fundacije za financiranje invalidskih in humanitarnih organizacij, kar je posledica 
aktivnosti odbora Planinstvo za invalide. Jože Bobovnik je dodal, da je porast pri donacijah tudi s 
strani 1% dohodnine, ki ga ljudje namenijo Planinski zvezi.  
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SKLEP 5/3-4-2025: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2024 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 6/3-4-2025: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2024 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2024 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2024, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
c) Poročilo nadzornega odbora PZS 2024 
Franc Ekar je povedal, da je nadzorni odbor, ki je skupaj s poslovodstvom soodgovoren za 
računovodske izkaze PZS, izvedel nadzor poslovanja PZS na podlagi gradiv pripravljenih za UO ter na 
podlagi odgovorov, ki so jih dobili na zastavljena vprašanja. Zaključili so, da so računovodski izkazi 
pripravljeni v skladu s slovenskimi standardi in zakonu o društvih, ter da presežek odhodkov nad 
prihodki ne ogroža stabilnega poslovanja PZS. Za leto 2024 so izvedli nadzor pooblastil, na podlagi 
katerega so Predsedstvu PZS podali mnenje, da bi bilo potrebno določiti razmejitve, kateri organ 
odloča do katerega zneska. Izvedli so tudi nadzor pogodb z zunanjimi izvajalci. Opozoril je, da je bilo 
pri firmi PIA d.o.o. veliko aneksov, zaradi česar bi bilo smiselno narediti dopolnilno pogodbo ali pa 
poiskati drugega izvajalca. Omenil je tudi, da so bile zaloge lani za 25% višje od zalog iz leta 2023 in 
dodal, da jih je potrebno spraviti v promet. Valerija Vidmar je opozorila na spremljanje financ, da bo v 
prihodnje zaključek leta pozitiven. Bila je tudi mnenja, da je vsebinski in finančni plan potrebno 
povezati, da bo vse skupaj bolj berljivo in transparentno. Predstavila je tudi mnenje nadzornega 
odbora, da bi morale biti vse finančne odločitve ovrednotene. Dodala je še, da bi bilo po mnenju NO 
smiselno narediti analizo, ali se Planinski zvezi Slovenije splača biti vključena v toliko različnih 
mednarodnih in lokalnih organizacij ter zvez, saj članarine le teh predstavljajo velik del stroškov.  
Razprava: Bojan Rotovnik se je članom nadzornega odbora zahvalil za poročilo in dodal komentar, da 
ima PZS v primerjavi z drugimi organizacijami najbolj podroben in transparenten finančni načrt. Se je 
pa strinjal s pobudo, da bi bilo smiselno razmisliti o sodelovanju z mednarodnimi organizacijami. 
Manja Rajh se je glede transparentnosti finančnih poročil strinjala z Bojanom Rotovnikom, zanimalo 
pa jo je tudi , kdaj bodo MDO-ji od nadzornega odbora dobili informacije o izvedenem nadzoru. 
Valerija Vidmar je povedala, da so pregled MDO-jev izvedli leta 2023 in bili prepričani, da so 
ugotovitve prišle do predstavnikov MDO-jev. Damjan Omerzu je odgovoril, da je bila glavna tematika 
poročila sledenje namenu sredstev in poraba le teh za spodbujanje mladih in strokovnih kadrov kot 
izhaja iz Meril za financiranje MDO-jev in da so bile te pobude predstavljene na koordinaciji 
predsednikov MDO PD v lanskem letu. Nato pa je še komentiral poročilo, ki sta ga predstavila Franc 
Ekar in Valerija Vidmar, in sicer je začel s firmo PIA d.o.o in povedal, da za informacijski sistem – 
Navezo ne moremo iskati drugega izvajalca, saj bi to pomenilo razvoj novega sistema od začetka ter 
da vsa društva in strokovna služba že 10 let uporablja in nadgrajuje isti program. Vsako leto se s 
podjetjem sklene aneks k osnovni pogodbi za vzdrževanje sistema v tekočem letu. Večje nadgradnje 
so bile tako urejene z aneksi, kar je bilo pojasnjeno v odzivnem poročilu. Glede zalog je povedal, da 
so se povečale tudi zato, ker se je spremenil poslovni model izdaje zemljevidov – prej smo imeli 
soizdajatelja, zdaj pa jih izdaja samo PZS in so posledično tudi zaloge v finančnem poročilu PZS, kar 
prej niso bile. Prav tako pa sta bili ob koncu leta izdani dve knjigi. Marija Kuhar je glede sredstev 
MDO-jev komentirala, da je vsak organiziran avtobus ter pogostitev spodbuda mladim in strokovnim 
kadrom, prav tako pa se ji kilometrina ne zdi sporna. Delila je tudi mnenje, da je prenos sredstev 
nujen, saj če ga ne bi bilo, določenih projektov ne bi mogli izvesti. Prav tako je dala strokovni službi in 
komisijam pobudo, da bolj pogosto spremljajo razpise in se na več le teh prijavijo. Valerija Vidmar je 
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podala mnenje, da bi bilo dobro, če bi MDO-ji posodobili oz. prilagodili pravilnik. Damjan Omerzu je 
na pobudo Marije Kuhar odgovoril, da bo strokovna služba vesela konkretnih predlogov za razpise, 
sicer pa se na razpise redno prijavljajo – samo v prejšnjem tednu so se prijavili na razpise v skupni 
vrednosti 500.000€. Dodal je, da vedno obstaja možnost za več razpisov, nastane pa problem, ker je 
treba sredstva porabiti za določen namen, zato je število razpisov, ki ustrezajo delu PZS-ja, omejeno. 
Jože Rovan je komentiral še pobudo NO glede razmejitve pristojnosti in sicer je bil mnenja, da bi to v 
tako majhnem kolektivu povzročilo več težav kot koristi. Člana NO sta poudarila, da je razmejitev 
enkratna akcija, sledenje razmejitvam pa se lahko ustrezno avtomatizira.  
 
d) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2026  
Damjan Omerzu se je zahvalil vsem, ki so sodelovali pri pripravi okvirnih planov za leto 2026. Povedal 
je, da je marsikaj še odprto, saj se bo plan zaradi razpisov ipd. ves čas prilagajal. Na podlagi podatkov 
iz prejšnjih let je pričakovano, da se bo prihodek iz članarine povečal za 1%, prihodek iz javnih 
sredstev pa za 5%. Jože Rovan je dodal, da bo v prihodnje potrebne veliko previdnosti, saj je 
prihodnost gospodarstva negotova. Razprave ni bilo.  

 
SKLEP 8/3-4-2025: Upravni odbor PZS točke na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta 
PZS potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2026 in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
okvirni finančni načrt za leto 2026 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni 
načrt za leto 2026 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča 
upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2026 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z 
dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2026 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino:  
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2026 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 

• komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne 
dejavnosti za leto 2026, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  

• upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2026.  

• na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2022-2026, Upravni odbor PZS na 
predlog predsednika PZS sprejme podrobni program na splošnem področju dela PZS za leto 
2026. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2026 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2026. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
e) Volitve volilne komisije PZS za mandatno obdobje 2025-2029  
Irena Pečavar Čarman je povedala, da se letos na skupščini voli novo volilno komisijo, in sicer 3 člane 
in 3 nadomestne člane. Dodala je, da so v sedanji Volilni komisiji 3 člani in 1 nadomestni član. Anton 
Murgelj je izstopil zaradi ponovne kandidature. Sedanja Volilna komisija se je 13.3.2025 sestala na 
seji, kjer so odpirali prijave kandidatov za člane volilne komisije za mandatno obdobje 2025-2029. 
Povedala je, da so prejeli 5 prijav, in sicer: 
- Tadej Dobravc Verbič (AO Črnuče) 
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- Milan Ancel (PD Pohorje Zg. Polskava) 
- Rok Legan (PD Rašica) 
- Martin Luzar (Pohodniško društvo Novo mesto) 
- Anton Murgelj (PD KRKA Novo mesto) 
Vse prijave so bile popolne in ustrezale razpisanim pogojem. Ker je prišlo le 5 prijav, se je razpis 
podaljšal za še en teden. Novih prijav niso prejeli.  
Razprave ni bilo.  
 
f) Spremembe in dopolnitve Statuta PZS 
Jože Bobovnik je povedal, da je bila izvedena obširna javna razprava glede sprememb Statuta, na 
podlagi katere je bilo nato gradivo dopolnjeno. Opozoril je na nekatera določila Statuta, pri katerih je 
bilo večkrat opaženo kršenje le teh: 
- Društva bi morala zaključni račun potrditi na občnem zboru in ga do 31.3. oddati. Nekatera 

društva pa imajo občne zbore še aprila in maja, kar pomeni, da tega pravila ne upoštevajo.  
- V 17. členu je zapisano, da imajo društva pravico in dolžnost, da se njihovi delegati udeležijo 

Skupščine PZS. Veliko društev se tega ne drži. 
- 20. člen- MDO PD bi moral spremljati in pospeševati delovanje društev in jim pomagati (nekatera 

društva si tega ne želijo) 
- 24. člen – društvena članarina je pogosto v nasprotju s Statutom, saj društvo zadrži celotni znesek 

članarine zase in se ne deli s PZS 
- Ko se društvo včlani, mora poslati predlog pravilnika, spremembe pa morajo biti podane MDO-

jem, preden so potrjene na društvenem občnem zboru.  
Jože Bobovnik je opozoril še na novo klasifikacijo dejavnosti, saj so s 1.1.2025 društva ob spremembi 
pravilnika dolžna spremeniti klasifikacijske šifre. Prosil je predsednike MDO PD-jev, da o tem 
obvestijo svoja društva.  
V nadaljevanju je Jože Bobovnik povedal, da je največ razburjenja prinesel 21. člen o izbrisu društev iz 
PZS. Po analizi je bilo ugotovljeno, da bi bilo mogoče smiselno število članov s 75 spustiti na 50. Jože 
Rovan je povedal, da je kriterij članstva pomemben, prav tako pa je pomemben tudi strokovni kader. 
Zato se je delovna skupina odločila, da je za ohranitev članstva potreben en vodnik in en dodaten 
ustrezen strokovni kader. Poudaril je, da naš skupni cilj ni izbrisati društev pač pa jih spodbuditi, da 
pošljejo več ljudi na tečaje za strokovne kadre.  
Razprava: Jože Prah je v imenu MDO PD Zasavja povedal, da se strinjajo z mejo članstva (50 članov), 
glavni kriterij pa bi morali biti vsaj 3 strokovni kadri, društvu pa bi morali dati dve leti časa, da te 
kriterije izpolni.  
Jurček Nowakk je podal mnenje, da nekatera starejša društva nimajo mladih članov, prav tako pa je 
tečaj za vodnika zelo drag in si ga ne morejo vsi privoščiti. Posledično je mnenja, da se izbrisa ne bi 
smelo pogojevati s številom strokovnih kadrov, saj nekatera društva za to nimajo sredstev.  
Marija Kuhar se je strinjala z Jurčkom Nowakkom in dodala, da imajo nekatera društva samo 300-
500€ letnega prihodka . Prav tako je bila mnenja, da bi bilo potrebno preverjati, če se vodniki držijo 
pravil. Nekateri namreč vodijo prevelike skupine, nekateri pa sploh nimajo primerne izobrazbe in 
izkušenj. Dodala je, da ima PZS pri tem veliko odgovornost. Povedala je tudi, da predvsem mladi 
nočejo več delati zastonj, zato je zaskrbljujoča tudi starostna struktura strokovnih kadrov.  
Ernest Gradišar je v imenu MDO PD Ljubljane povedal, da se ne strinjajo s predlogi glede izbrisa 
društev. 11 društev bi bilo zaradi pogoja s strokovnim kadrom izbrisanih. Za primer je podal PD 
Grosuplje, ki ima 400 članov a nobenega vodnika.  
Dušan Plesničar je povedal, da so v MDO PD Posočja prav tako proti izbrisu društev. Za primer je 
podal PD Brda, ki ima več kot 200 članov, a samo 1 vodnika. Ves čas pa sodelujejo s sosednjimi 
društvi, ki imajo vodnikov več – skupaj hodijo na izlete, pohode.  
Damjan Debevec je povedal, da so v MDO PD Notranjske prav tako proti izbrisu društev. Bil je 
mnenja, da bi se ta razprava lahko premaknila še za kakšno leto. Povedal je tudi, da članstvo v 
društvih niha – eno leto je članov lahko 100, čez 2 leti samo 50. Menil je, da bi bilo društva potrebno 
spodbujati, ne pa kaznovati.  
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Miran Ritonja je delil mnenje MDO PD Podravja, da bi bila to spodbuda manjšim društvom, da 
pridobijo več članov in strokovnih kadrov. Vidi težavo v tem, da društva vodijo izlete, nimajo pa 
izšolanih vodnikov.  
Franc Janež je dodal, da je vodilo PZS varno vodit planince v gore, zato bi morala imeti vsa društva 
pod okriljem PZS vodnike.  
Bojan Rotovnik je predlagal dodaten sklep, in sicer, da Skupščina pooblašča upravni odbor, da v 
končno verzijo statuta vnese morebitne korekcijske popravke, ki bi jih zahtevala upravna enota. 
Igor Oprešnik je povedal, da v njegovem društvu vedno od vodnikov zahteva, da pripravljajo različne 
izlete, saj je potem več interesa članov. Strinjal se je, da so vodniki ključni za delovanje društva.  
Manja Rajh je komentirala tematiko društvene članarine in sicer je povedala, da ona tega ne opazi, 
saj je v njenih društvih praksa, da veliko članov hodi na pohode z različnimi društvi (v enem društvu 
plačajo članarino PZS, v drugem pa donatorsko članarino). Glede veljavnosti spremembe 21. člena pa 
je bila mnenja, da bi se moral uporabljati le za društva, ki se bodo v PZS včlanila po sprejemu teh 
sprememb in ne za tista, ki so že včlanjena.  
Jože Bobovnik je odgovoril, da bo to določilo veljalo za vsa društva, bo pa vmes prehodno obdobje, 
ko bodo imela društva čas povečati število članov in priskrbeti strokovni kader. 
Manja Rajh je podala mnenje, da bo zaradi spremembe tega člena najbrž skupščina še slabše 
obiskana.  
Damjana Debevca je zanimalo, zakaj morajo biti nekatera društva in klubi člani MDO PD-jev, nekateri 
pa ne, na skupščini pa imajo isto moč. Jože Bobovnik je odgovoril, da je tak sistem na željo MDO PD-
jev, saj se klubi niso udeleževali sej in so bile zato seje nesklepčne.  
Razvila se je še razprava glede omejitve pooblastil na skupščini, v kateri so sodelovali Manja Rajh, 
Jurček Nowakk ter Miran Ritonja. Jurček Nowakk je bil mnenja, da bi moral biti cilj sklepčnost 
skupščine in da ne bi smeli omejevati pooblastil. Manja Rajh je dodala, da bi po tem takem moral 
vsak glasovati samo zase. Miran Ritonja je podal mnenje, da bi bilo spoštljivo od vsakega društva, da 
se skupščine udeleži, sicer pa se mu ne zdi nič spornega, če ima en predstavnik par pooblastil. Jože 
Rovan je odgovoril, da če bi imel en predstavnik en glas, skupščina  zagotovo ne bo sklepčna. Jože 
Bobovnik je povedal, da je bil predlog volilne komisije, da se pooblastila omeji na 3, delovna skupina 
pa je število glasov povečala na 5 zaradi bojazni nesklepčnosti. Dodal je, da bi v primeru 1 
predstavnik=1 glas lahko prihajalo do težav pri štetju glasov. Povedal je tudi, da je prišel predlog o 
elektronskem glasovanju, a bi bilo za to potrebno preračunati stroške in preučiti sistem. Povedal je 
tudi, da se skupščine ne rabi udeležiti predsednik društva, pač pa lahko pooblasti kogarkoli, ki mu 
zaupa.  
Razprava je potekala še na temo 73. člena statuta, ki pravi, da se določilo d) točke 1. odstavka 21. 
člena se izvaja od 1.1.2027. Po mnenju večine članov UO bi se moralo besedo »izvaja« zamenjati z 
besedo »začne veljati«. Jože Bobovnik se je s tem strinjal. Nika Bertonclja je zanimalo, če bodo 
društva, ki ne ustrezajo pogojem kar se tiče članstva in strokovnih kadrov, o tem obveščena. Jože 
Bobovnik je odgovoril, da bodo.  
Bojan Rotovnik je predlagal dodaten sklep za skupščino, in sicer se navezuje na to, da vodstvo PZS do 
leta 2027, ko se začne izvajati določilo d) točke 1. odstavka 21. člena, zapiše dokument, kako ta člen 
izvajati kar se tiče pregleda izpolnjevanja pogojev in kasneje tudi izbrisa društev.  
V nadaljevanju se je glasovalo o naslednjih predlogih: 
 
SKLEP 12/3-4-2025: z izbrisom, če društvo dve leti zapored ali trikrat v petih letih nima 50 članov s 
plačano članarino PZS in vsaj dveh lastnih strokovnih kadrov na področju planinstva (vsaj eden 
mora biti vodnik PZS). Za društva, ki delujejo samo na ožjem področju planinstva mora biti 
minimalno število članov 20 in vsaj dva lastna strokovna kadra na področju planinstva. 
Sklep je bil sprejet z 12 glasovi za in 6 glasovi proti. 
 
SKLEP 13/3-4-2025: Skupščina pooblašča upravni odbor, da v končno verzijo statuta vnese 
morebitne korekcijske popravke, ki bi jih zahteval upravni oz. registracijski organ. 
Sklep je bil sprejet s 16 glasovi za in 2 glasovoma proti. 
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SKLEP 14/3-4-2025: (26. člen, 3. odstavek) Delegat na skupščini lahko glasuje z največ petimi 
pooblastili. 
Sklep je bil sprejet z 12 glasovi za in 6 glasovi proti. 
 
SKLEP 15/3-4-2025: (73. člen) Določilo d) točke 1. odstavka 21. člena začne veljati 1.1.2027. 
Sklep je bil sprejet s 13 glasovi za in 5 glasovi proti. 
 
SKLEP 16/3-4-2025: Skupščina PZS pooblašča vodstvo PZS, da do 1.1.2027 pripravi izvedbeni 
dokument, v katerem bo zapisano, kako se bo izvajalo določilo d) točke 1. odstavka 21. člena 
Statuta PZS. 
Sklep je bil sprejet s 15 glasovi za in 3 glasovi proti. 
 
SKLEP 17/3-4-2025: Upravni odbor PZS potrjuje predlagane spremembe in dopolnitve Statuta PZS 
in predlaga skupščini PZS, da ga sprejme. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
g) Ribniška koča na Pohorju  
Damjan Omerzu je povedal, da ta točka ne bo obravnavana na skupščini, saj se s kupcem še niso 
uspeli uskladiti glede cene in pogojev. Želel je potrditev članov UO, da lahko s pogajanji nadaljujejo 
celovito. Bojan Rotovnik je podal mnenje, da je tematika pretežka, da bi o njej odločali brez gradiva. 
Predlagal je, naj se pripravi gradivo in naj bo tematika celostno obravnavana na eni izmed naslednjih 
sej. Damjan Omerzu se je s tem strinjal. Igor Oprešnik je predlagal, da bi lahko na naslednjo sejo UO 
povabili predsednika PD Paloma, ki bi članom UO predstavil situacijo še  s strani planinskega društva.  
 
Ad. 4. Sodelovanje PZS v Alpskem forumu Julius Kugy 

Točka ni bila obravnavana na tej seji.  
 
Ad. 6. Prodaja parcele 213/763 k.o. Nanos 
Damjan Omerzu je povedal, da je bilo ugotovljeno, da je na območju oddajnika RTV na Nanosu napačno 
vpisana lastnina na posameznih parcelah. Verjetno je v preteklosti nastala administrativna napaka.  
Parcela 213/763 k.o. Nanos, v izmeri 445 m2 je del kompleksa oddajnika od RTV, kot lastnik je vpisana 
PZS. RTV je dala pobudo za zamenjavo za bližnjo parcelo, ki je v njihovi lasti (213/758 k.o. Nanos, v 
izmeri 510 m2), ki v naravi predstavlja parkirišče pred zapornico na cesti pod Vojkovo kočo na Nanosu. 
Upravni odbor je na svoji 9. seji januarja 2024 potrdil menjavo s sklepom: Upravni odbor PZS na podlagi 
32. člena statuta PZS potrjuje menjavo zemljišča 213/763 k.o. Nanos za zemljišče 213/758 k.o. Nanos 
in sklenitev ustrezne pogodbe. V nadaljnjem postopku se je izkazalo, da menjava zemljišč zaradi 
različnih omejitev ni možna. PZS je RTV za potrebe pridobivanje pogodb izdala plačljivo služnost na 
njenem zemljišču. RTV pa je predmetno parkirišče s pogodbo predal v brezplačno uporabo. Za celovito 
rešitev se je kot edina smiselna rešitev prodaja zemljišča. Izdelana je bila cenitev. 
Razprava: Marija Kuhar se je v imenu PD Postojna strinjala s predlogom prodaje zemljišča. Predlagala 
je, da se izvede medsebojna prodaja – PZS proda zemljišče RTV-ju in obratno. Damjan Omerzu je 
povedal, da medsebojna prodaja zaradi določenih omejitev najverjetneje ne bo mogoča. Damjan 
Debevec je povedal, da podpira prodajo, če pa bi PZS kupila parkirišče, bi bilo smiselno skleniti najemno 
pogodbo, da ima potem tudi predkupno pravico. Marija Kuhar se je strinjala, saj se brezplačna uporaba 
zemljišča lahko kadarkoli ukine. Damjan Omerzu je povedal, da bodo pridobili ponudbo od RTV za 
nakup, nato pa bo o nadaljnjem postopku odločal UO.  
 
SKLEP 18/3-4-2025: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena statuta PZS potrjuje prodajo zemljišča 
213/763 k.o. Nanos, v velikosti 445 m2 in vrednosti 7.757,75 €, javnem zavodu Radiotelevizija 
Slovenija. 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
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Ad. 7. Soglasje Pravilniku Vodnikov PZS 
Jože Rovan je povedal, da je 30.11.2024 potekal zbor Vodniške komisije. Obravnaval in sprejel je 
spremenjen in dopolnjen Pravilnik vodnikov PZS.  
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 19/3-4-2025: Upravni odbor PZS daje soglasje dopolnjenem Pravilniku vodnikov PZS, ki ga je 
Zbor Vodniške komisije sprejel, 30. 11. 2024. 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Ad. 8. Soglasje novemu vodstvu Komisije z alpinizem in Pravilniku Komisije za alpinizem 
Jože Rovan je povedal, da je 18.3.2025 potekal zbor Komisije za alpinizem, na kateri so bile izvedene 
tudi volitve novega vodstva in sprejeta sprememba Pravilnika Komisije za alpinizem. 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 20/3-4-2025: Upravni odbor PZS daje soglasje novemu vodstvu Komisije za alpinizem v 
sestavi Janez Toni (PD Rašica) načelnik in člani Oto Žan (PD Radovljica), Peter Bajec (PD Železničar 
Ljubljana), Jasna Pečjak (PD Domžale), Matic Košir (PD Jesenice), Martin Žumer (PD Radovljica), 
Blaž Grapar (PD Rašica), Matej Balažic (PD TAM), Gašper Pintar (PD Ljubljana – Matica), Miha Zupin 
(PD Kranj) in Alen Marinović (Šaleški alpinistični odsek Velenje). 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
SKLEP 21/3-4-2025: Upravni odbor PZS daje soglasje dopolnjenem Pravilniku Komisije za alpinizem, 
ki ga je Zbor Komisije za alpinizem sprejel 18. 3. 2025. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Ad. 9. Spremembe v Katastru planinskih poti 
Jože Rovan je povedal, da PD Ruše predlaga registracijo planinske poti, ki v naravi že obstaja. 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 22/3-4-2025: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Ruše odpre in je skrbnik odsekov  planinskih poti RPP 
Tinčeva bajta–Bolnica Jesen. Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Ruše upoštevati določbe Zakona o 
planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Evidenco gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Ad. 10. Informacija o delovanju komisij PZS 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora_______________________________ 
Pobuda Bojana Rotovnika, ki je bila podana za 14. sejo UO, je bila obravnavana po 3. točki dnevnega 
reda. Pobuda je bila sledeča:  
UO PZS naj začne s postopki za spremembo sistema planinske članarine z začetkom veljavnosti v letu 
2026. Za to podajam naslednji predlog izhodišč: 

• članarina se tudi zaradi inflacije poveča, predlagam naslednja zneske članarin 2026: A = 70€, 
B = 35€, B1 = 27€, S+Š = 24€ in P+O = 10€ (ostale vrste članarine smiselno enako) 

• v vsaki članarini, razen pri P+O, se 3€ nameni za: 
o 1€ za planinske koče (sredstva se evidentirajo v skladu planinskih koč, ki že ima 
poseben pravilnik o delitvi sredstev) 
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o 1€ za planinske poti, turnokolesarske poti in naravna plezališča (sredstva se 
evidentirajo na posebnem stroškovnem mestu in UO PZS sprejme tako sistem za 
delitev sredstev kot tudi potrdi razdelitev sredstev za posamezno leto) 
o 1€ za digitalizacijo PZS (razdelitev sredstev izvede UO PZS, namenijo pa se lahko za 
vzdrževanje in nadaljnji razvoj NAVEZE, PlanGIS vključno z modulom Markacisti, 
MaPZS, rezervacijski sistem za planinske koče, spletne strani PZS ter za digitalizacijo 
edicij, revij in pomembnejših dokumentov iz bogate zgodovine planinske organizacije). 

• pri članarini P+O se namesto 3€, za zgoraj navedene namene, zagotovi 3 x 0,5€ oz. 1,5€ 
• ta sredstva niso vključena med delitev PZS in društva ter se vodijo na posebnih stroškovnih 

mestih PZS. 
Če bo UO PZS podprl ta predlog, se naj vsebina predstavi tudi na Skupščini SZŠ pred sprejemom 
okvirnega letnega programa PZS za 2026. 
 
Razprava: Miran Ritonja je povedal, da se v MDO PD Podravja strinjajo s tem, da bi 1€ od članarine 
namenili za digitalizacijo ter za planinske poti, turnokolesarske poti in naravna plezališča, ne strinjajo 
pa se z dodelitvijo 1€ za koče v primeru, da PZS teh sredstev ne bi dobila nazaj, če bi se društvo odločilo 
za prodajo koče. Jože Rovan je odgovoril, da če društvo kočo proda, PZS dobi vložena sredstva nazaj.  
Marija Kuhar je podala mnenje, da razprava o zbiranju 1€ za koče ni smiselna, saj je to že nekaj časa v 
izvajanju. Glede drugih dveh prispevkov pa imajo v njenem MDO PD-ju pomisleke, saj v hribe hodi okoli 
350000 ljudi, od teh pa članarino plačuje le 50000. Strinjala se je z dvigom članarine pod pogojem, da 
se sredstva med društvi in Planinsko zvezo Slovenije prerazporedijo oz. da gredo namenski evri v 
delitveno razmerje.  
Valentin Rezar se je strinjal z Marijo Kuhar in dodal, da naj PZS razmišlja v smeri, kako pridobiti več 
članov in bodo posledično tudi prispevki večji. Predlagal je tudi, da bi začeli iskati sponzorje.  
Jože Bobovnik je kot primer dobre prakse predstavil PD Fram, kjer imajo 40 strokovnih kadrov, ki 
članom lahko ponudijo pester programom izletov, pohodov in dogodkov. Podal je mnenje, da društva, 
ki aktivno delajo, ne bi smela imeti bojazni, da jim bo članstvo upadlo in ne bi mogli financirat 
izobraževanja strokovnih kadrov.  
Jože Prah se je strinjal z Jožetom Bobovnikom in dodal, da bi bilo v ta namen potrebno dvigniti članarino 
in ne zbirati posameznih evrov.  
Damjan Debevec je v imenu MDO PD Notranjske povedal, da so proti dvigu članarin.  
Z njim se je strinjal tudi Jurček Nowakk, saj je bil mnenja, da je vsak dvig članarine prevelik, ker se poleg 
članarine dvigne tudi zavarovanje. Damjan Omerzu je na to odgovoril, da naj bi se članarina dvignila 
vsaka 3 leta, pri čemer se upošteva tudi zavarovanje. Letos dvig zavarovanja sicer ni planiran. Dodal je, 
da je pri dvigu članarine potrebno upoštevati tudi inflacijo. Jože Rovan je povedal, da so na seji 
predsedstva PZS preračunali, da bi se v skladu z inflacijo članarina morala dvigniti za 8-9%.  
Igor Oprešnik je na komentar Mirana Ritonje dodal, da so na seji MDO PD Podravja vsi člani glasovali z 
ZA, saj se jim zdi, da je bolje, če se članarina podraži za 3€ kot pa za več.  
Manja Rajh je v imenu Savinjskega MDO PD povedala, da v celoti zavračajo pobudo Bojana Rotovnika 
iz več razlogov. Prvi razlog je ta, da ima veliko društev nižjo članarino od priporočene. Kot drugo se s 
kakšnimi posebnimi popusti članom se ne morejo pohvaliti in jih na ta način privabiti, saj PZS ne 
zagotavlja članom marsikje niti popustov na prenočevanje. Po predpisu PZS bi morali takim 
planinskim postojankam odvzeti status planinske koče. 1 € za planinske postojanke se je začelo zbirati 
v času pogorelega Kocbekovega doma in se je ta prispevek k članarini potem kar ohranil. Dodaten  1 
€ za planinske, turnokolesarske poti ter naravna plezališča pa se jim je zdel nesmiseln, saj je ta 
infrastruktura dostopna vsem, tudi nečlanom. Prav tako se jim zdi sporen dodaten 1€ za digitalizacijo, 
saj MaPZS, spletno stran PZS ter rezervacijski sistem uporabljajo vsi člani in nečlani.  
Za konec je Jože Rovan povedal, da PZS res potrebuje sredstva za digitalizacijo. Sredstva za koče sicer 
že so, zato bi to točko lahko izbrisali iz predloga. Prav tako niso tako velik problem sredstva za planinske 
in turnokolesarske poti. Povedal je, da ga najbolj skrbijo plezališča, saj je v nekaterih že nujno potrebna 
menjava sidrišč. Niko Bertoncelj je vprašal, kako je s Projektom OSP. Damjan Omerzu je odgovoril, da 
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so zbrali kar nekaj donacij, je pa slab odziv  s strani posameznikov, predvsem z donacijami preko SMS-
jev.   
Marija Kuhar je za konec predlagala, da bi o tem glasovali kasneje, saj bo ta sklep stopil v veljavo šele 
1.1.2026. Predlagala je, da se do ene izmed naslednjih sej pripravijo kalkulacije, na podlagi katerih bo 
potem UO glasoval. Bojan Rotovnik se je strinjal in dodal, da naj UO PZS zadolži Odbor za članstvo, da 
skupaj s Predsedstvom PZS pripravi gradivo za naslednjo sejo upravnega odbora. Vsi člani UO so se s 
predlogom strinjali.  
 
Ad. 12. Razno_______________________________________________________________________ 
Miran Ritonja je imel vprašanje glede gradnje vetrnih elektrarn, in sicer ga je zanimalo, če bi lahko PZS 
zavzelo podobno stališče za območje Boč – Donačka gora kot  ga je leta 2023 za območje Pohorja. Jože 
Rovan je odgovoril, da so o tem že razpravljali na seji Predsedstva in so zavzeli takšno stališče.  
Jurčka Nowakka je zanimalo, kaj se dogaja z novo spletno stranjo PZS. Damjan Omerzu je odgovoril, da 
je bila ugotovljena tehnična napaka, ki jo izvajalec odpravlja. V planu je, da bo spletna stran do 
naslednje seje UO že delovala.  
Dušan Plesničar je podal mnenje, da bi bilo dobro članstvo ponovno vprašati o smiselnosti izvedbe 
skupščine na petek. Jože Bobovnik je odgovoril, da bo letos tako kot je, naslednje leto, ko bo volilna 
skupščina, pa bo lahko na soboto. Damjan Debevec je predlagal, da bi bila lahko naslednje leto 
Skupščina PZS na Vrhniki. 
Za konec je Damjan Omerzu zbrane obvestil, da bo naslednja seja upravnega odbora 12.6.2025 in sicer 
dva dni pred Dnevom planincev.  
 
Seja je bila končana ob 21:00.  
 
 
Zapisala: 
Špela Mali, 
poslovna sekretarka PZS 
 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


